
BRF Linnégatan 41-45

Lyckad föreningsstämma
Vid föreningsstämman 13/5 var 
38 hushåll röstberättigade genom 
närvaro eller fullmakt. Ett femtio-
tal personer följde genomgången 
av årsredovisningen, därefter var 
det dags för frågor och förslag:

 Gymerbjudande
Gymgruppens ansvariga Solveig 
Nordqvist berättade om vad som 
är på gång. Nytt löpband är snart 
på plats. Därefter önskar man sig 
en s k säkerhetsbur samt ökat ut-
rymme genom att den sällanan-
vända sittgruppen tas bort eller 
ersätts med en mindre. Ett förslag 
kom upp: låt alla nyinflyttade få 
en gratismånad i gymmet så kan 
vi öka antalet anslutna hushåll. 
För att successivt kunna byta ut 
sliten utrustning behöver med-
lemsavgiften höjas något från den 
låga nivån 55:-/månad.

 Hjälp med inkoppling
Önskemål framfördes om att fö-
reningen ska ordna installations-
hjälp när fibernätet är på plats. 
Förslaget kommer att diskuteras 
under styrelsemötet den 12 juni.

 Ska filter bytas?
Ska man själv byta filter i de nya 
ventilationsdonen över fönstren? 
Svaret är: Nej. Installatören be-
siktigar och byter om några år.

Obs! Följ senaste nytt om fiber:

 Dubbla dörrar in till garage?
Varför är det dubbla dörrar från källare 
in till garage vid 41:an resp. 45.an? 
Svar: Det handlar om att det måste fin-
nas en brandsluss för dessa ingångar.

 Läsbart på/vid strykjärnen
Det kom upp ett påpekande om att 
symbolerna på de två strykjärnen i 
tvättstugan är så små att de ej går att ty-
da. Tvättstugeansvariga Anette Vedilago 
Hemlin lovade åtgärda saken.

 Mörkt i 41:ans entré
Flera medlemmar påpekade att belys-
ningen i 41:ans entré är för dålig. Vår 
ordförande berättade om förbättrings-
planer för 45:ans entré, men att styrel-
sen nu även ska se över entrén i 41:an.

 Brister på terrassens lekplats
En medlem efterlyste åtgärder för att 
öka säkerheten vid takterrassens lek-
plats. Vår ordförande vidtalar Bosse för 
en första översyn. Dessutom ska frågan 
diskuteras på styrelsemötet den 12 juni.

 ... och i smala gårdstrappan
Någon påpekade att den smala trappan 
från gården vid 41:an upp till nästa plan 
har brister som behöver fixas, vilket 
även det ska diskuteras under styrelse-
mötet den 12 juni.

 Avtackning av ledamot
Ingrid Holmquist avgick ur styrelsen på 
egen begäran och avtackades för fina 
insatser under flera år. 

Läs på anslagstavlorna Om fibernät!
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